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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:1942 Bottentrålning

Fiskebeståndet har minskat kraftigt i Östersjön. Det finns flera orsaker till det. 
Miljöförstöring kommer främst från de tidigare öststaterna som släppt ut både 
olja och avlopp direkt i Östersjön. Vissa företag med auktoriserade fiskeguider 
har i stor omfattning fiskat på privata vatten utan att ersätta ägarna till vattnen. 
Detta sammantaget har gjort att beståndet minskat successivt under åren. Nu 
har dessutom stora trålare börjat med aggressivt fiske med bottentrålning efter 
ostkusten. Det gör att det lokala småskaliga fisket är på väg att slås ut på 
ostkusten. Därför bör det utredas hur vi som första steg för att rädda 
fiskbeståndet på ostkusten kan förbjuda eller kraftigt begränsa bottentrålning.

Min fråga till statsrådet Jennie Nilsson:

 

Har statsrådet vidtagit, eller kommer att vidta, några åtgärder för att motverka 
eller stoppa bottentrålning längs ostkusten?

………………………………………

Kjell Jansson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2021-02-23
Besvaras senast
2021-03-03 kl. 12.00


